

TABLE OF CONTENTS

目 录

A Review on Researches of Brain Networks

(脑网络研究述评)

S. TU, G. ZHAO, X. J. CAO, T. WANG, J. QIU, Q. L. ZHANG.....277

Pathogenetic Mechanisms of the Borderline Personality Disorder

(边缘性人格障碍的病因机制)

D. F. FAN, Z. H. WANG.....284

The Effects of Task Experience on Strategy Shifts in the Allocation of Study Time

(任务经验对学习时间分配策略转移的影响)

L. PENG, W. J. LI, H. D. CHEN, R. B. XIE, W. CAO.....292

The Impact of the Phone Talking on Driving: A Review of the Experimental Paradigms

(手机通话对驾驶行为影响的实验范式综述)

M. X. RUI, J. M. WANG, Y. LENG.....298

Benevolent Chinese: Evidence from Face Perception

(中国人的仁: 基于面孔评价的证据)

Y. Y. SHI, H. J. CAI.....305

The Brain Mechanism of Aggression: Review on ERP and fMRI Study

(攻击行为的大脑时空机制: ERP 和 fMRI 研究进展)

Z. J. TENG, Y. L. LIU, Y. G. PAN, D. Z. YAO.....313

Measure Invariance Research of the Short Form of Achievement Motive Scale in Boy-Girl of Middle School Students in Shenzhen

(成就动机量表简式版的研制及在深圳市初中男、女生样本间测量等值性研究)

H. TANG, N. LU.....321

A Summary of the Mortality Salience Effect: A Theory against Death

(死亡凸显效应综述: 知死而后生)

X. M. YI, H. LI, Q. L. ZHANG.....327

Asymmetries of Category-Based Induction: Models and Challenges

(类别归纳推理中的非对称性: 模型与挑战)

X. W. SUN, P. P. LIANG.....334

Practice Effect on the Changes of Brain Function and Its Implications

(练习对大脑功能变化的影响及其意义)

P. DU, X. M. CHEN, L. ZHANG.....340

Advances in Formation Mechanism of the SNARC Effect

(SNARC 效应形成机制的研究进展)

Y. Q. HAN, X. R. CHENG, X. F. DING, Z. FAN.....346

The Origin of the East-West Differences in Self

(中西方自我差异溯源)

Y. Y. SHI.....352

The Mediating Effect of Friendship Quality between Undergraduates' Personality Traits and Happiness

(大学生人格特征与幸福感的关系：友谊质量的中介效应)

W. W. LI, Y. A. LI.....361